

## TABLE OF CONTENTS

## 目 录

### **Characteristics of Ground Penetrating Radar in Leakage Contamination of Gasoline Station and Its**

#### **Implications (加油站渗漏污染地质雷达特征及其启示)**

Y. H. JIANG, X. ZHOU, Q. P. ZHOU, P. YUAN, M. H. ZHAO, W. Y. GE, S. Y. YANG, J. J. ZHANG,

B. J. LUO, G. X. ZHAO.....17

### **Analysis of Soil Erosion Change in the Hengduan Mountain Area in Recent 10 Years**

#### **(近十年来藏东横断山区土壤侵蚀强度变化分析)**

J. G. ZHANG, Y. L. WANG, S. Z. LIU.....29

### **Progress and Trends of Main Areas in Urban Geography in the West (近年来西方城市地理学研究**

#### **的主要领域、进展及趋势)**

L. C. LV, S. C. CHEN, X. XIN.....34

### **Synthetical Geophysical Near-Surface Survey Method Application and Analysis in Complex Mountain**

#### **Seismic Prospecting (综合地球物理近地表调查技术在复杂山地区地震资料采集中的应用分析)**

G. L. LI, X. GAO, H. LIU, P. G. JING, H. C. YIN, W. WANG.....45

### **Miocene-Pliocene Ostracoda Assemblage and Its Geological Significance in Eboliang Area, Qaidam Basin**

#### **(柴达木盆地鄂博梁地区中新世 - 上新世介形虫组合及其地质意义)**

K. WU, J. X. YU, Q. L. FENG.....54